

A wide-angle photograph of a vineyard at sunset. The sky transitions from a pale blue at the top to a warm orange and pink near the horizon. The vineyard is filled with rows of grapevines, their leaves a mix of green and some showing autumnal tints. In the foreground, a wooden post and wire fence are visible. A single, large, dark tree stands on the right side of the vineyard. The text 'Château CRISTIA' is overlaid in the center of the image.

Château
CRISTIA

2025



DEGUSTATION CLASSIQUE

Découvrez notre univers viticole à travers notre dégustation classique au caveau comprenant une sélection raffinée de notre gamme. Une dégustation de 30/40min pour vous partager notre passion et vous raconter notre histoire.

Gratuite





PARCOURS DECOUVERTE : Visite guidée et dégustation

Curieux d'en apprendre plus sur notre belle région ? Au cœur de la vallée du Rhône méridionale, nous vous accueillons pour une visite guidée de notre vignoble. Cette balade d'environ 30 min à pied vous fera traverser des parcelles exceptionnelles d'où nous pourrions observer des points de vue naturels incontournables de la région vaclusienne, elle s'achèvera par une dégustation de plusieurs cuvées.

29€/Adultes

Une planche de charcuterie/fromage est proposée pendant la dégustation pour un supplément de 15€ par personne.

INITIATION DÉGUSTATION : Devenez expert en dégustation

Destinées à offrir aux amateurs, en soif de connaissances, la possibilité de découvrir dans des conditions privilégiées, les bases et techniques pour déguster et apprécier le vin à sa juste valeur. 1h30 d'initiation ou perfectionnement, pédagogique et ludique pour devenir un(e) pro de la dégustation !

35€/Adultes



PARCOURS ÉVASION : Visite guidée, pique-nique et dégustation

Pique-niques champêtres ou déjeuners au milieu des vignes, offrez vous une pause dans un cadre idyllique. Notre domaine propose des espaces ombragés et accueillants où vous pourrez déguster une cuisine composée de produits frais et locaux accompagnés d'une dégustation de nos vins sélectionnés pour sublimer chaque saveur. Une balade explicative de 30 minutes au coeur de nos parcelles sera réalisée avant le déjeuner.

59€/Adultes





DÉGUSTATION PRESTIGE : Le voyage dans le temps

Découvrez une expérience de dégustation unique avec notre dégustation à la verticale ou notre dégustation à thème. Profitez de verres généreux dans notre salon lounge offrant une vue imprenable sur le Mont Ventoux. Accompagnez cette expérience avec une planche apéritive pour maximiser votre plaisir durant ce moment.

75€/Adultes

Château CRISTIA

COURTHÉZON - CHATEAUNEUF-DU-PAPE

www.cristia.com



04.90.66.35.98 06.35.34.75.99



[chateaucristia](https://www.instagram.com/chateaucristia)



[Chateau Cristia](https://www.facebook.com/ChateauCristia)

BUREAU ET CHAI

48 Faubourg Saint Georges

84350 COURTHEZON - FRANCE

Tél: +33 (0)4 90 70 24 09

Email : contact@cristia.com

CAVEAU ET CHAMBRES D'HÔTES

1725 Chemin des Sourcières

84350 COURTHEZON - FRANCE

Email : reservation@cristia.com

Domaine
DE CRISTIA

2025



CLASSIC TASTING

Discover our wine universe through our classic tasting at the cellar, including a refined selection from our range. A 30/40-minute tasting to share our passion with you and tell you our story.

Free





DISCOVERY JOURNEY: Guided Tour and Tasting

Eager to learn more about our beautiful region? In the heart of the southern Rhône Valley, we welcome you to a guided tour of our vineyard. This approximately 30-minute walking tour will take you through exceptional plots where you can observe must-see natural viewpoints of the Vaucluse region. It will conclude with a tasting of several vintages.

29€ per adult

A charcuterie/cheese board is offered during the tasting for an additional 15€ per person.

TASTING INITIATION: Become an Expert in Tasting

Designed to offer enthusiasts, thirsty for knowledge, the opportunity to discover, in privileged conditions, the basics and techniques for tasting and appreciating wine to its fullest. 1 hour and 30 minutes of initiation or improvement, educational and playful, to become a tasting pro!

35€ per adult



ESCAPE JOURNEY: Guided Tour, Picnic, and Tasting

Rustic picnics or lunches amidst the vineyards, treat yourself to a break in an idyllic setting. Our estate offers shaded and welcoming spaces where you can enjoy cuisine made with fresh, local ingredients accompanied by a tasting of our wines selected to enhance every flavor. A 30-minute explanatory walk through our plots will be conducted before lunch.

59€ per adult





PRESTIGE TASTING: A Journey Through Time

Discover a unique tasting experience with our vertical tasting or themed tasting. Enjoy generous glasses in our lounge with stunning views of Mont Ventoux. Enhance this experience with an appetizer board to maximize your enjoyment during this moment.

75€ per adult

Domaine DE CRISTIA

COURTHÉZON - CHATEAUNEUF-DU-PAPE

www.cristia.com



04.90.66.35.98 06.35.34.75.99



[domainedecristia](https://www.instagram.com/domainedecristia)



[Domaine de Cristia](https://www.facebook.com/Domaine.de.Cristia)

OFFICE AND CELLAR

48 Faubourg Saint Georges

84350 COURTHEZON - FRANCE

Tél: +33 (0)4 90 70 24 09

Email : contact@cristia.com

CELLAR AND BED AND
BREAKFAST

1725 Chemin des Sourcières

84350 COURTHEZON - FRANCE

Email : reservation@cristia.com